
Referat fra Lokalrådsmødet tirsdag d. 3. maj kl. 19.00 i Elkjær Hal-/Multihus 

 

 

1. Generalforsamling i Grønbjerg-Langelund Lokalråd mandag d. 9. maj kl. 19.00 
- Irene Hundebøl orienterede om hvad der ville blive fremlagt på generalforsamling 
herunder årsberetning, regnskab samt vedtægtsændringer (kan ses på Glinfo). 
 

2. Støtteforeningen 
- Nye vedtægter blev forelagt idet Støtteforeningen fortsat bliver en selvstændig 

forening men den bliver lagt ind til lokalrådet. Ny arbejdsgruppe blev nedsat. 
Arbejdsgruppen blev Thyra Vindbjerg, Irene Hundebøl, Susie Lang og Irene 
Hansen. I august vil der blive fremlagt hvorledes det praktiske arbejde skal foregå i 
støtteforeningen. 

-  
 

3. Grønbjerg er ved at dø – hvad gør vi ? 
- forslag til kommunen om eksisterende byggegrunde på Grønvangen bliver slået 

sammen. 
- Forslag om nye byggegrunde ml. Grønbjerg og Langelund. 

 
4. Formandsmøde i Højen. 

- Irene Hundebøl havde deltaget og fortalte herfra hvorledes de andre lokalråd 
oplevede deres samarbejde med Vejle Kommune. 

-  
 

5. Sidste nyt fra Vejle Kommune 
- Forlængelse af samarbejdsaftalen 
- Fælles lokalrådsmøde d. 11. maj 
- Irene Hundebøl deltager i fælles lokalrådsmøde i Vingsted.  

 
 

6. Bordet rundt 
- Alle foreninger fortalte hvad der var gang i. Af kommende arrangementer kan 

nævnes fællesspisning 30. sept (lokalrådet), Fiskekonkurrence (Borgerforeningen), 
Konfirmationer (menighedsrådet), Idrætsforeningens udendørs aktiviteter er gået i 
gang. Udflugt til Brunkulslejren (Elkjærklubben). 

- Der var efterspørgsel på hvorledes vi får fat i folk så lokalt Nyhedsbrev på mail 
kunne være alle tiders at få i gang. Knud Sand ville få fat i det udvalg som var 
nedsat da der er samlet 100 mailadr.  til områdets beboere. 

 
7. Eventuelt 

- Der var kommet forslag om hvorvidt der skal afholdes flere fællesspisnings 
aftener (på rullende dage), indtil videre lader vi det være ved de 2 der er i 
kalenderen, da menighedsrådet også har gang i dette tiltag. 

 
 

 


